

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN

Date: 20-04-2023 02:22:44 PM Subject: capital bank Press release

The net profit of Capital Bank Group from ordinary activities increased by 34% by the end of the first quarter of 2023 to reach JOD 26.1 million, compared to JOD 19.5 million for the same period last year, after excluding non-recurring items.

Capital Bank Group maintained strong financial performance by the end of the first quarter of this year, represented by a 25% increase in the total assets of the group by the end of March to reach JOD 7.5 billion, compared to approximately JOD 6 billion for the same period in 2022.

The group's total income increased by 68% to reach JOD 69 million, compared to JOD 41 million for the same period last year, while customer deposits increased by 10.4% to reach JOD 5.4 billion at the end of the first quarter of the current year, compared to JOD 4.9 billion at the end of 2022.

As for the financial results of the subsidiaries of Capital Bank Group, the net profits of the National Bank of Iraq increased by 151% after taxes to reach JOD 8.9 million in the first quarter of this year, compared to JOD 3.5 million during the same period last year. Meanwhile, the bank's total assets grew by 42% to reach JOD 1.7 billion at the end of the first three months of this year. Capital Investments Company also achieved a 10% increase in its net profits, reaching JOD 1.5 million at the end of the first quarter of this year.

For his part, the CEO of Capital Bank Group, Dawod Al-Ghoul, confirmed that the group continued its excellent financial performance during the first quarter of this year, which was reflected through positive and strong financial indicators, both in terms of achieved profits, where the net operating income of the group's normal operations increased by 83%, and in terms of the increase in the size of assets, in addition to the capital adequacy ratio of the group, which was higher than the minimum required by the Central Bank of Jordan, which is 14.25%.

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المال الأردني التاريخ: 20-04-2023 PM الموضوع: بيان صحفي لبنك المال الاردني

ارتفعت صافي أرباح مجموعة كابيتال بنك من الاعمال الاعتيادية مع نهاية الربع الأول من العام الجاري 2023 بنسبة 34 % لتصل إلى 26.1 مليون دينار، مقابل 19.5 مليون دينار لذات الفترة من العام الماضي، وذلك بعد استبعاد البنود غير المتكررة.

حافظت مجموعة كابيتال بنك على أداء مالي قوي مع نهاية الربع الأول من العام الحالي تمثل بارتفاع إجمالي موجودات المجموعة مع نهاية شهر آذار بنسبة 25% لتصل إلى 7.5 مليار دينار، مقابل قرابة 6 مليارات دينار لذات الفترة من العام 2022

وارتفع صافي الدخل الاجمالي للمجموعة بنسبة 68 % ليصل إلى 69 مليون دينار، مقابل 41 مليون دينار لنفس الفترة من العام الماضي، فيما سجلت ودائع العملاء ارتفاعا نسبته 10.4% لتصل إلى 5.4 مليار دينار في نهاية الربع الأول من العام الجاري، مقابل 4.9 مليار دينار في نهاية عام 2022.

وقال رئيس مجلس إدارة مجموعة كابيتال بنك، باسم خليل السالم: "واصلت مجموعة كابيتال بنك مسار نموها التصاعدي في الشهور الثلاثة الأولى من العام الجاري، حيث أظهرت المؤشرات المالية الرئيسية للمجموعة مستوى جيد من الأداء، مما يؤكد قوة ومتانة وضعها المالي، وقدرتها على تحقيق عوائد مالية طويلة الأمد تلبي تطلعات مساهميها

وفيما يتعلق بالنتائج المالية للشركات التابعة لمجموعة كابيتال بنك، فقد ارتفعت صافي أرباح المصرف الأهلي العراقي بعد الضرائب بنسبة 151% لتصل إلى 8.9 مليون دينار أردني في الربع الأول من العام الجاري، مقابل 3.5 مليون دينار خلال نفس الفترة من العام الماضي، فيما نمت إجمالي أصول المصرف بنسبة 42% لتصل إلى 1.7 مليار دينار مع نهاية الشهور الثلاثة الأولى من العام الجاري. وحققت شركة كابيتال للاستثمارات أيضار النفاع في أرباحها الصافية بنسبة بلغت للاستثمارات أيضار من العام العام الجاري لتصل إلى 1.5 مليون دينار.

أكد الرئيس التنفيذي لمجموعة كابيتال بنك داود الغول، أن المجموعة واصلت أداءها المالي المتميز خلال الربع الأول من العام الجاري، وتم ترجمته من خلال المؤشرات المالية الإيجابية والقوية سواء على صعيد الأرباح المتحققة، حيث ارتفع صافي الدخل التشغيلي للمجموعة من عملياتها الاعتيادية بنسبة 83% أو على صعيد زيادة حجم الأصول، إضافة إلى نسبة كفاية رأس المال للمجموعة والتي كانت أعلى من الحد الأدنى المطلوب من البنك المركزي الأردني البالغة نسبته 14.25%.



Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Barham Mashini

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Barham Mashini